
Zápis z jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 ze dne 20. 11. 2024 – 8/24 

 

 

Místo konání: místnost č. 113 

Přítomni: Ing. J. Straka, Bc. J. Kabilová, Ing. M. Duba, J. Vorlíček, Ing. J. Pařízek         

Omluveni:        

Hosté: Bc. M. Roth, Š. Zmátlo, T. Kaněra, P. Procházka, Ing. R. Motlochová             

Zahájení:          17:00 hod. 

Ukončení:         19:00 hod. 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

 

Program: 1. Návrh rozpočtu na rok 2025  

2. Střednědobý výhled rozpočtu do roku 2030 

3. Návrh plánu VHČ na rok 2025 

4. Různé 

 

 

 

Jednání řídil: předseda FV ZMČ Praha 22 Ing. Jaroslav Straka 

 

 

Úvod 

Na jednání přivítal předseda FV ZMČ Praha 22 všechny přítomné. Konstatoval, že je při zahájení 

jednání přítomno všech 5 členů, takže FV ZMČ je usnášeníschopný.  

 

 

  

Za ověřovatelku zápisu byla navržena paní Bc. Jana Kabilová. 

 

Usnesení 1. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje ověřovatelkou zápisu z jednání FV ZMČ Praha 22 dne 20.11.2024 

členku FV ZMČ Praha 22 paní Bc. Janu Kabilovou.  

 

 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel – návrh byl přijat 

 

 

 

Následně nechal pan předseda hlasovat o navrženém programu jednání:  

 

Usnesení 2. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje program jednání FV ZMČ Praha 22 konaného dne 20.11.2024. 

 

 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel – návrh byl přijat 

 

 

Odsouhlasený program jednání FV: 

 

 1. Návrh rozpočtu na rok 2025  

2. Střednědobý výhled rozpočtu do roku 2030 

3. Návrh plánu VHČ na rok 2025 

4. Různé 

 

 



1. Návrh rozpočtu na rok 2025 - písemný materiál 

 

 

Úvodem VED OE oznámil tři aktualizované změny provedené v návrhu rozpočtu až po zaslání návrhu 

členům Finančního výboru, a to zvýšení příjmů za dopravní přestupky z původně navrhované částky 

300 tis. Kč došlo k navýšení na 800 tis. Kč. Dále došlo k navýšení návrhu výdajů OŽP na monitoring 

ovzduší z částky 150 tis. Kč na částku 250 tis. Kč. Poslední změnou je snížení příspěvku na výkon 

státní správy oproti roku 2024 o 376 tis. Kč, tedy na částku 18 766,9 tis. Kč. Snížení vychází ze 

sdělení MHMP ze dne 14.11.2024. Následně pan předseda popsal základní údaje navrhovaného 

rozpočtu a připomněl, že do předloženého návrhu rozpočtu byla zapracována zhruba jedna polovina 

požadavků opozice. Po úvodu pana předsedy pan Bc. Roth oznámil, že je připraven projednat návrh 

rozpočtu na rok 2025 s ostatními zastupiteli, a to 27.11.2024. Paní Bc. Kabilová poznamenala, že do 

návrhu rozpočtu je zapracováno financování ve výši necelých 50 mil. Kč, přičemž vzhledem 

k zůstatku peněžních prostředků na bankovních účtech (cca 314 mil.) a částce nevyčerpaných dotací 

(cca 214 mil.) by bylo možné zvýšit financování, a tedy posílit výdaje v návrhu rozpočtu například na 

ZŠ/MŠ Pitkovice. Paní Bc. Kabilová navrhla v rámci rozpisu rozpočtu oddělit od ostatních DPP 

odměny členů komisí a zařadit je pod OdPar 6112. Následně proběhla diskuze k jednotlivým 

položkám rozpisu rozpočtu na které střídavě odpovídal vedoucí OE, pan radní pro finance a tajemník 

úřadu. 

 

  

 

Usnesení 3. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje návrh rozpočtu na rok 2025. 

 

5 pro, 0 proti, 0 se zdržel – návrh byl přijat 

 

   

 

 

 

2. Střednědobý výhled rozpočtu – písemný materiál 

 

Vysvětlení k položkám rozpočtového výhledu podal vedoucí OE. Paní Bc. Kabilová upozornila, že 

rozpočtový výhled neobsahuje financování výstavby ZŠ Romance. K financování ZŠ Romance 

formou dotací podal výklad pan starosta. Pan Bc. Roth poznamenal, že přislíbené dotační prostředky, 

tak jak o nich hovořil pan starosta budou do rozpočtového výhledu doplněny.  

 

 

 

 Usnesení 4. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu do roku 2030. 

 

 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel – návrh byl přijat 

 

 

 

 

3. Návrh plánu hospodářské činnosti na rok 2025 – písemný materiál 

 

V rámci rozpravy k plánu hospodářské činnosti proběhla krátká diskuze k opravám bytového fondu. 

 

 

Usnesení 5. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje návrh plánu hospodářské činnosti na rok 2025. 

 

 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel – návrh byl přijat 

 

 



 

 

 

 

 

4. Různé 

 

Bylo ujednáno, že se dne 27.11.2024 od 17:30 bude konat projednání návrhu rozpočtu na rok 2025 

s ostatními zastupiteli. Místnost bude upřesněna dle počtu nahlášených zájemců. Pan Bc. Roth zašle 

všem zájemcům o projednání finální návrh rozpočtu na rok 2025.  

 

 

 

 

 

 

Ing. Jaroslav Straka v.r. 

předseda FV ZMČ Praha 22 

 

 

 

Zapsal: Ing. F. Wetter – tajemník FV ZMČ Praha 22 

 

Ověřil: Bc. J. Kabilová 

 

 

FV ZMČ Praha 22 – Finanční výbor Zastupitelstva městské části Praha 22 

VHČ – vedlejší hospodářská činnost 

VED OE – vedoucí Odboru ekonomického 

DPP – dohoda o provedení práce 

OdPar – oddíl a paragraf rozpočtové skladby 

 


